
ΘΕΜΑΤΑ

Α. ΕΙΔΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ
1. Επικύρωση Πρακτικών, σελ. 1629
2. Επί διαδικαστικού θέµατος, σελ. 1645
3. Ανακοινώνεται ότι η Εξεταστική Επιτροπή για τη διερεύ-

νηση σκανδάλων στον χώρο της Υγείας κατά τα έτη 1997-
2014 καταθέτει το πόρισµά της, σελ. 1645

Β. ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΣ ΕΛΕΓΧΟΣ 
1. Ανακοίνωση αναφορών µε αριθµό από 605 έως 631, σελ.

1630 – 1636                
2.Απαντήσεις Υπουργών σε ερωτήσεις Βουλευτών, σελ.

1636 - 1643
3. Ανακοίνωση του δελτίου επικαίρων ερωτήσεων της Δευ-

τέρας 10 Δεκεµβρίου 2018, σελ. 1644

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ

ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ Μ. , σελ. 1629 - 1646

ΟΜΙΛΗΤΕΣ

Επί διαδικαστικού θέµατος:
ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ Μ. , σελ. 1645
ΚΥΡΙΑΖΙΔΗΣ Δ. , σελ. 1645

ΠΙΝΑΚΑΣ ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΩΝ

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΛΘ’

Παρασκευή 7 Δεκεµβρίου 2018



Αθήνα, σήµερα στις 7 Δεκεµβρίου 2018, ηµέρα Παρασκευή και
ώρα 10.05’, συνήλθε στην Αίθουσα των συνεδριάσεων του Βου-
λευτηρίου η Βουλή σε ολοµέλεια για να συνεδριάσει υπό την
προεδρία του Θ’ Αντιπροέδρου αυτής κ. ΜΑΡΙΟΥ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Μάριος Γεωργιάδης): Κυρίες και κύριοι συ-
νάδελφοι, αρχίζει η συνεδρίαση.

(ΕΠΙΚΥΡΩΣΗ ΠΡΑΚΤΙΚΩΝ: Σύµφωνα µε την από 6-12-2018
εξουσιοδότηση του Σώµατος, επικυρώθηκαν µε ευθύνη του Προ-
εδρείου τα Πρακτικά της ΛΗ’ συνεδριάσεώς του, της Πέµπτης 6

Δεκεµβρίου 2018, σε ό,τι αφορά την ψήφιση στο σύνολο του σχε-
δίου νόµου: «Θεµατικός Τουρισµός - ειδικές µορφές τουρισµού
- ρυθµίσεις για τον εκσυγχρονισµό του θεσµικού πλαισίου στον
τοµέα του τουρισµού και της τουριστικής εκπαίδευσης - στήριξη
τουριστικής επιχειρηµατικότητας και άλλες διατάξεις»).

Παρακαλείται η κυρία Γραµµατέας να ανακοινώσει τις αναφο-
ρές προς το Σώµα.

(Ανακοινώνονται προς το Σώµα από την κ. Χαρούλα (Χαρά) Κε-
φαλίδου, Βουλευτή Δράµας, τα ακόλουθα:

Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α  Β Ο Υ Λ Η Σ

ΙΖ’ ΠΕΡΙΟΔΟΣ

ΠΡΟΕΔΡΕΥΟΜΕΝΗΣ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗΣ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑΣ

ΣΥΝΟΔΟΣ Δ’

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΛΘ’

Παρασκευή 7 Δεκεµβρίου 2018



Α. ΚΑΤΑΘΕΣΗ ΑΝΑΦΟΡΩΝ

1630 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΟΛΟΜΕΛΕΙΑ)



ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΛΘ’ - 7 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ 2018 1631



1632 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΟΛΟΜΕΛΕΙΑ)



ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΛΘ’ - 7 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ 2018 1633



1634 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΟΛΟΜΕΛΕΙΑ)



ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΛΘ’ - 7 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ 2018 1635



Β. ΑΠΑΝΤΗΣΕΙΣ ΥΠΟΥΡΓΩΝ ΣΕ ΕΡΩΤΗΣΕΙΣ ΒΟΥΛΕΥΤΩΝ

1636 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΟΛΟΜΕΛΕΙΑ)



ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΛΘ’ - 7 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ 2018 1637



1638 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΟΛΟΜΕΛΕΙΑ)



ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΛΘ’ - 7 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ 2018 1639



1640 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΟΛΟΜΕΛΕΙΑ)



ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΛΘ’ - 7 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ 2018 1641



1642 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΟΛΟΜΕΛΕΙΑ)



ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΛΘ’ - 7 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ 2018 1643



ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Μάριος Γεωργιάδης): Κυρίες και κύριοι συ-
νάδελφοι, έχω την τιµή να ανακοινώσω στο Σώµα το δελτίο επι-
καίρων ερωτήσεων της Δευτέρας 10 Δεκεµβρίου 2018.

Α. ΕΠΙΚΑΙΡΕΣ ΕΡΩΤΗΣΕΙΣ Πρώτου Κύκλου (Άρθρο 130 παρά-
γραφοι 2 και 3 του Κανονισµού της Βουλής)

1. Η µε αριθµό 204/ 4-12-2018 επίκαιρη ερώτηση του Βουλευτή
Α’ Αθηνών του Συνασπισµού Ριζοσπαστικής Αριστεράς κ. Νικο-
λάου Φίλη προς τον Υπουργό Δικαιοσύνης, Διαφάνειας και Αν-
θρώπινων Δικαιωµάτων, µε θέµα: «Άµεση νοµοθετική πρωτο-
βουλία για την τροποποίηση του ν. 1608/1950 περί καταχραστών
του Δηµοσίου».

2. Η µε αριθµό 200/3-12-2018 επίκαιρη ερώτηση του Βουλευτή
Β’ Αθηνών της Νέας Δηµοκρατίας κ. Σπυρίδωνος- Αδώνιδος Γε-
ωργιάδη προς τον Υπουργό Υγείας, µε θέµα: «Αναφορικά µε το
ραδιοφάρµακο».

3. Η µε αριθµό 192/30-11-2018 επίκαιρη ερώτηση του Βου-
λευτή Λακωνίας της Δηµοκρατικής Συµπαράταξης ΠΑΣΟΚ –
ΔΗΜΑΡ κ. Λεωνίδα Γρηγοράκου προς τον Υπουργό Υγείας, µε
θέµα: «Καθυστερήσεις στη διακοµιδή ασθενών από το ΕΚΑΒ σε
Μονάδες Εντατικής Θεραπείας, λόγω έλλειψης ιατρικού προσω-
πικού».

4. Η µε αριθµό 208/ 4-12-2018 επίκαιρη ερώτηση του ΣΤ’ Αντι-
προέδρου της Βουλής και Βουλευτή Λάρισας του Κοµµουνιστι-
κού Κόµµατος Ελλάδας κ. Γεωργίου Λαµπρούλη προς τον Υ-
πουργό Οικονοµικών, «σχετικά µε τους απολυµένους εργαζόµε-
νους των Ενώσεων Αγροτικών Συνεταιρισµών (ΕΑΣ) Λάρισας,
Ελασσόνας, Φαρσάλων».

Β. ΕΠΙΚΑΙΡΕΣ ΕΡΩΤΗΣΕΙΣ Δεύτερου Κύκλου (Άρθρο 130 πα-
ράγραφοι 2 και 3 του Κανονισµού της Βουλής)

1. Η µε αριθµό 201/3-12-2018 επίκαιρη ερώτηση του Βουλευτή
Δράµας της Νέας Δηµοκρατίας κ. Δηµητρίου Κυριαζίδη προς τον
Υπουργό Υγείας, µε θέµα: «Δηµιουργία Τµήµατος Βραχείας Νο-
σηλείας / Ογκολογικής Κλινικής στο Γενικό Νοσοκοµείο Δρά-
µας».

2. Η µε αριθµό 203/4-12-2018 επίκαιρη ερώτηση του  Βουλευτή
Ηλείας  της Δηµοκρατικής Συµπαράταξης ΠΑΣΟΚ - ΔΗΜΑΡ κ.
Ιωάννη Κουτσούκου προς τον Υπουργό Οικονοµικών, µε θέµα:
«Η σκοπιµότητα και η µεθόδευση της µεταφοράς στο υπερτα-
µείο κατ’ απαίτηση των δανειστών πενήντα ενός ακινήτων του
δηµοσίου στον Δήµο Πύργου».  

3. Η µε αριθµό 209/4-12-2018 επίκαιρη ερώτηση του Βουλευτή
Β’ Αθηνών του Κοµµουνιστικού Κόµµατος Ελλάδας κ. Χρήστου
Κατσώτη προς τον Υπουργό Οικονοµικών, «σχετικά µε  την εκ-
χώρηση της ακίνητης δηµόσιας περιουσίας σε Εταιρεία Ακινήτων
του Δηµοσίου (ΕΤΑΔ) - Ταµείο Αξιοποίησης Ιδιωτικής  Περιου-
σίας του Δηµοσίου (ΤΑΙΠΕΔ)». 

4 Η µε αριθµό 210/4-12-2018 επίκαιρη ερώτηση του Βουλευτή
του Κοµµουνιστικού Κόµµατος Ελλάδας κ. Εµµανουήλ Συντυ-
χάκη προς τον Υπουργό Υγείας, «σχετικά µε τις επιπτώσεις στη
λειτουργία των υπηρεσιών και των συνθηκών εργασίας σε υπη-
ρεσίες του Βενιζέλειου Νοσοκοµείου από την πυρκαγιά που εκ-
δηλώθηκε στα πρώην κτήρια του Πανεπιστηµίου Κρήτης στις 23
Σεπτεµβρίου».

5. Η µε αριθµό 110/29-10-2018 επίκαιρη ερώτηση του Βου-
λευτή Λάρισας της Νέας Δηµοκρατίας κ. Μάξιµου Χαρακόπου-
λου προς την Υπουργό Προστασίας του Πολίτη, µε θέµα: «Νέα
έξαρση των κρουσµάτων βίας από περιθωριακούς χώρους».

6. Η µε αριθµό 177/22-11-2018 επίκαιρη ερώτηση του Βου-
λευτή Σερρών της Δηµοκρατικής Συµπαράταξης ΠΑΣΟΚ –
ΔΗΜΑΡ κ. Μιχαήλ Τζελέπη προς την Υπουργό Προστασίας του
Πολίτη, µε θέµα: «Αυξηµένη παραβατικότητα στον Νοµό Σερρών
και υποστελεχωµένη η Διεύθυνση Αστυνοµίας Σερρών».

7. Η µε αριθµό 183/26-11-2018 επίκαιρη ερώτηση της Βουλευ-
τού Καστοριάς της Νέας Δηµοκρατίας κ. Μαρίας Αντωνίου προς
τον Υπουργό Οικονοµικών, µε θέµα: «Μεγάλη ζηµία του ελληνι-
κού δηµοσίου, λόγω της µη µεταστέγασης της ΔOY Καστοριάς».

8. Η µε αριθµό 190/27-11-2018 επίκαιρη ερώτηση του ΣΤ’ Αν-
τιπροέδρου της Βουλής και Βουλευτή Λάρισας του Κοµµουνιστι-
κού Κόµµατος Ελλάδας κ. Γεωργίου Λαµπρούλη προς τον
Υπουργό Υγείας, «σχετικά µε τα προβλήµατα του Γενικού Νοσο-
κοµείου Λάρισας».

9. Η µε αριθµό 184/26-11-2018 επίκαιρη ερώτηση του Βου-
λευτή Αχαΐας της Νέας Δηµοκρατίας κ. Ιάσονα Φωτήλα προς τον
Υπουργό Υγείας, µε θέµα: «Πρωτοφανής αύξηση των κρουσµά-
των και θυµάτων από τον ιό του Δυτικού Νείλου».

10. Η µε αριθµό 178/23-11-2018 επίκαιρη ερώτηση του  Βου-
λευτή Β’ Αθηνών της Δηµοκρατικής Συµπαράταξης ΠΑΣΟΚ -
ΔΗΜΑΡ κ. Γεωργίου -Δηµητρίου Καρρά προς τον Υπουργό Οικο-
νοµικών, µε θέµα: «Θα προστατεύσει τελικά το κράτος τους συµ-
πολίτες µας ιδιοκτήτες κατοικιών, που ταλαιπωρούνται από ά-
δικες διεκδικήσεις του δηµοσίου, οι οποίες προβάλλονται µέσω
της κτηµατογράφησης;».  

11. Η µε αριθµό 186/26-11-2018 επίκαιρη ερώτηση του Βου-
λευτή Λακωνίας της Δηµοκρατικής Συµπαράταξης ΠΑΣΟΚ -
ΔΗΜΑΡ κ. Λεωνίδα Γρηγοράκου προς τον Υπουργό Υγείας, µε
θέµα: «Οριακή η κατάσταση στο Εθνικό Σύστηµα Υγείας».

12. Η µε αριθµό 191/27-11-2018 επίκαιρη ερώτηση του Βου-
λευτή Αιτωλοακαρνανίας του Κοµµουνιστικού Κόµµατος Ελλά-
δας κ. Νικολάου Μωραΐτη προς τον Υπουργό Υγείας, µε θέµα:
«Προβλήµατα στη λειτουργία του κέντρου Φυσικής Ιατρικής και
Αποκατάστασης (ΚΕΦΙΑΠ) Αµφιλοχίας».

13. Η µε αριθµό 175/20-11-2018 επίκαιρη ερώτηση της Βου-
λευτού Β’ Πειραιώς του Κοµµουνιστικού Κόµµατος Ελλάδας κ.
Διαµάντως Μανωλάκου προς την Υπουργό Προστασίας του Πο-
λίτη, µε θέµα: «Για τις συνεχιζόµενες δολοφονικές επιθέσεις φα-
σιστοειδών απέναντι σε µετανάστες εργάτες στους Δήµους
Αχαρνών και Φυλής».

14. Η µε αριθµό 159/16-11-2018 επίκαιρη ερώτηση του Ανε-
ξάρτητου Βουλευτή Β’ Θεσσαλονίκης κ. Γεωργίου Λαζαρίδη
προς την Υπουργό Προστασίας του Πολίτη, µε θέµα: «Διερεύ-
νηση ευθυνών για τον χειρισµό και την εξέλιξη των ερευνών στις
Βουλιαράτες».

15. Η µε αριθµό 99/24-10-2018 επίκαιρη ερώτηση του Βου-
λευτή Επικρατείας του Λαϊκού Συνδέσµου - Χρυσή Αυγή κ. Χρή-
στου Παππά προς τον Υπουργό Εθνικής Άµυνας, µε θέµα:
«Επιτακτική η ανάγκη αυξήσεως της στρατιωτικής θητείας».

16. Η µε αριθµό 55/11-10-2018 επίκαιρη ερώτηση του Βου-
λευτή Α’ Πειραιώς του Λαϊκού Συνδέσµου - Χρυσή Αυγή κ. Νικο-
λάου Κούζηλου προς την Υπουργό Προστασίας του Πολίτη, µε
θέµα: «Ανεξέλεγκτη η κατάσταση στο κέντρο φιλοξενίας προ-
σφύγων στο Σκαραµαγκά».

17. Η µε αριθµό 2/1-10-2018 επίκαιρη ερώτηση του Βουλευτή
Β’ Πειραιά του Λαϊκού Συνδέσµου - Χρυσή Αυγή κ. Ιωάννη Λαγού
προς την Υπουργό Προστασίας του Πολίτη, µε θέµα: «Αναίτια
βία άσκησε η ΕΛΑΣ στη διαδήλωση της Θεσσαλονίκης που διε-
ξήχθη ενάντια στη συµφωνία των Πρεσπών».

ΑΝΑΦΟΡΕΣ - ΕΡΩΤΗΣΕΙΣ (Άρθρο 130 παράγραφος 5 του Κα-
νονισµού της Βουλής)

1. Η µε αριθµό 2932/31-10-2018 ερώτηση του  Βουλευτή Β’
Αθηνών της Δηµοκρατικής Συµπαράταξης ΠΑΣΟΚ - ΔΗΜΑΡ κ.
Γεωργίου - Δηµητρίου Καρρά προς τον Υπουργό Οικονοµικών,
µε θέµα: «Αποδέσµευση του Δηµοτικού Κλειστού Γυµναστηρίου
“Νίκης 2ου Λυκείου” Αγίας Βαρβάρας από το Υπερταµείο».     

Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, στο προγραµµατισµένο για σή-
µερα δελτίο επικαίρων ερωτήσεων υπήρχαν δέκα επίκαιρες ερω-
τήσεις και µία ερώτηση προς συζήτηση, αλλά σύµφωνα µε ενη-
µέρωση του Γενικού Γραµµατέα της Κυβέρνησης, δεν θα συζη-
τηθούν για τους εξής λόγους:

Συγκεκριµένα, η πρώτη µε αριθµό 198/3-12-2018 επίκαιρη
ερώτηση δεύτερου κύκλου του Βουλευτή Έβρου της Νέας Δη-
µοκρατίας κ. Αναστασίου Δηµοσχάκη προς τον Υπουργό Παι-
δείας, Έρευνας και Θρησκευµάτων, µε θέµα: «Μεταφορά θέσης
µέλους ΔΕΠ από την Ιατρική Σχολή του Δηµοκριτείου Πανεπι-
στηµίου Θράκης στο νεοσύστατο Πανεπιστήµιο Δυτικής Αττι-
κής», δεν θα συζητηθεί λόγω κωλύµατος του κ. Κωνσταντίνου
Γαβρόγλου. 

Επίσης, η πρώτη µε αριθµό 2854/29-10-2018 ερώτηση του κύ-
κλου αναφορών και ερωτήσεων του Βουλευτή Δράµας της Νέας
Δηµοκρατίας κ. Δηµητρίου Κυριαζίδη προς τον Υπουργό Παι-
δείας, Έρευνας και Θρησκευµάτων, σχετικά µε τη µεταφορά
µιας θέσης µέλους ΔΕΠ από την Ιατρική Σχολή του Δηµοκριτείου
Πανεπιστηµίου Θράκης στο νεοσύστατο Πανεπιστήµιο Δυτικής

1644 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΟΛΟΜΕΛΕΙΑ)



Αττικής, δεν θα συζητηθεί λόγω κωλύµατος του κ. Κωνσταντίνου
Γαβρόγλου. Αιτία: φόρτος εργασίας.

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΥΡΙΑΖΙΔΗΣ: Κύριε Πρόεδρε, θα µπορούσα να
έχω τον λόγο;

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Μάριος Γεωργιάδης): Ορίστε, κύριε Κυρια-
ζίδη, έχετε τον λόγο για ένα λεπτό. 

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΥΡΙΑΖΙΔΗΣ: Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
Μου δίνετε την ευκαιρία να σηµειώσουµε ως κώλυµα τον

φόρτο εργασίας. Βλέπω, όµως, ότι και σε άλλους δέκα συναδέλ-
φους, που είχαν καταθέσει επίκαιρες ερωτήσεις δεν ήρθε κανέ-
νας Υπουργός να απαντήσει. Όµως, µένω στο ζήτηµα, που είναι
κυρίαρχο στην Ανατολική Μακεδονία και Θράκη. Και αναφέροµαι
στο Δηµοκρίτειο Πανεπιστήµιο. 

Υπάρχει έντονη ανησυχία και των πολιτών της περιοχής αυτής,
αλλά και της πανεπιστηµιακής κοινότητας, καθ’ ότι µάλλον οδη-
γείται -ή υπονοµεύεται- προς κλείσιµο. 

Γιατί το λέω αυτό; Υπάρχει ψήφισµα της Ιατρικής Σχολής,
λόγω της αποψίλωσης, της αποµάκρυνσης εκπαιδευτικού προ-
σωπικού προς νέα πανεπιστήµια, που δηµιουργούνται, χωρίς να
αναπληρώνονται οι θέσεις στην άγονη αυτή περιοχή, όπως είναι
υποχρεωµένοι λόγω διϋπουργικής επιτροπής, που έχει συσταθεί
από τα Υπουργεία Παιδείας και Υγείας, προκειµένου σε αυτές
τις περιοχές να καλύπτονται τα κενά, σε περίπτωση αποµάκρυν-
σης καθηγητών. 

Αυτό δυστυχώς, δεν συνέβη. Γι’ αυτό υπάρχει και η ανησυχία
και το ψήφισµα της Ιατρικής Σχολής, το οποίο σας καταθέτω.

(Στο σηµείο αυτό ο Βουλευτής κ. Κυριαζίδης καταθέτει για τα
Πρακτικά το προαναφερθέν ψήφισµα, το οποίο βρίσκεται στο αρ-
χείο του Τµήµατος Γραµµατείας της Διεύθυνσης Στενογραφίας
και Πρακτικών της Βουλής)

Ταυτόχρονα, πρέπει να σας ενηµερώσω ότι την Τετάρτη, την
Πέµπτη και την Παρασκευή απέχουν οι δικηγόροι της περιοχής
από την εκδίκαση υποθέσεων, διότι δηµιουργείται τέταρτη νο-
µική σχολή, λες και δεν είναι επαρκής ο αριθµός αυτών, που λει-
τουργούν σε αυτό το επάγγελµα, στο νοµικό οπλοστάσιο της
χώρας και ανοίγετε µια τέταρτη νοµική σχολή. Αυτό το γεγονός
υποβαθµίζει το Δηµοκρίτειο Πανεπιστήµιο. 

Θα σας καταθέσω και το σχετικό ψήφισµα των νοµικών της πε-
ριοχής για την αποδυνάµωση του Δηµοκριτείου Πανεπιστηµίου.

(Στο σηµείο αυτό ο Βουλευτής κ. Κυριαζίδης καταθέτει για τα
Πρακτικά το προαναφερθέν ψήφισµα, το οποίο βρίσκεται στο αρ-
χείο του Τµήµατος Γραµµατείας της Διεύθυνσης Στενογραφίας
και Πρακτικών της Βουλής)

Αυτό, βεβαίως, παρατηρείται και από τη µεταφορά των τεχνι-
κών ιδρυµάτων. Ενώ θα έπρεπε να ενσωµατωθούν στο Δηµοκρί-
τειο, µεταφέρονται στη Θεσσαλονίκη, γεγονός που πάλι υπο-
βαθµίζει το Δηµοκρίτειο Πανεπιστήµιο. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Μάριος Γεωργιάδης): Κύριε Κυριαζίδη, αναγ-
κάζοµαι να σας διακόψω, γιατί καταλαβαίνετε ότι δεν µπορούµε
να µπούµε στην ανάλυση της ερώτησης. 

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΥΡΙΑΖΙΔΗΣ: Το καταλαβαίνω, κύριε Πρόεδρε.
Η ερώτηση, όµως, ήταν τον Οκτώβριο. Δεν απαντήθηκε. Κατέστη
επίκαιρη, µε την ελπίδα ότι ύστερα από δυο µήνες θα προσέλθει
ο Υπουργός. Δεν προσέρχεται και θα δούµε πάλι να έρχεται κά-
ποια τροπολογία και να βρισκόµαστε προ τετελεσµένων γεγονό-
των.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Μάριος Γεωργιάδης): Αναγκαστικά πρέπει
να την επανακαταθέσετε για να επαναπροσδιοριστεί κάποια ηµε-
ροµηνία. 

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΥΡΙΑΖΙΔΗΣ: Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε, αλλά
δεν είναι λειτουργία αυτή. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Μάριος Γεωργιάδης): Θα µπει αυτοµάτως
κάποια ηµεροµηνία, εφόσον ευθύνεται ο Υπουργός, που δεν
ήρθε. Θα προσδιοριστεί νέα ηµεροµηνία σε σύντοµο χρονικό διά-
στηµα. 

Σας ευχαριστώ πολύ. 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΥΡΙΑΖΙΔΗΣ: Το ελπίζω. 
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Μάριος Γεωργιάδης): Συνεχίζουµε µε τις δια-

γραφές. 
Η πρώτη µε αριθµό 199/3-12-2018 επίκαιρη ερώτηση πρώτου

κύκλου του Βουλευτή Λέσβου της Νέας Δηµοκρατίας κ. Χαρά-

λαµπου Αθανασίου προς τον Υπουργό Εσωτερικών, µε θέµα:
«Διάσπαση του Δήµου Λέσβου», δεν θα συζητηθεί λόγω κωλύ-
µατος του Υπουργού κ. Αλεξάνδρου Χαρίτση. Αιτία: κυβερνητική
αποστολή στο εσωτερικό. 

Η δεύτερη µε αριθµό 194/3-12-2018 επίκαιρη ερώτηση πρώτου
κύκλου του Βουλευτή Αχαΐας της Δηµοκρατικής Συµπαράταξης
ΠΑΣΟΚ – ΔΗΜΑΡ κ. Θεόδωρου Παπαθεοδώρου προς τον Υπουρ-
γό  Ψηφιακής Πολιτικής, Τηλεπικοινωνιών και Ενηµέρωσης, µε
θέµα: «Διορισµός νέου Γενικού Γραµµατέα Ενηµέρωσης και Επι-
κοινωνίας», δεν θα συζητηθεί λόγω κωλύµατος του Υπουργού
Ψηφιακής Πολιτικής, Τηλεπικοινωνιών και Ενηµέρωσης κ. Ελευ-
θερίου Κρέτσου. Αιτία: κυβερνητική αποστολή στο εξωτερικό.

Η τρίτη µε αριθµό 207/4-12-2018 επίκαιρη ερώτηση πρώτου
κύκλου του Βουλευτή Α’ Θεσσαλονίκης του Κοµµουνιστικού Κόµ-
µατος Ελλάδας κ. Γιάννη Δελή προς τον Υπουργό Περιβάλλον-
τος και Ενέργειας, µε θέµα: «Προβλήµατα στην κάλυψη ατοµικών
αναγκών σε καυσόξυλα των κατοίκων του Δήµου Μύκης στην Πε-
ριφερειακή Ενότητα Ξάνθης», δεν θα συζητηθεί λόγω κωλύµατος
του Υπουργού Περιβάλλοντος και Ενέργειας κ. Γεωργίου Στα-
θάκη και του Αναπληρωτή Υπουργού κ. Σωκράτη Φάµελλου.
Αιτία: κυβερνητική αποστολή στο εσωτερικό.

Η τρίτη µε αριθµό 211/4-12-2018 επίκαιρη ερώτηση δεύτερου
κύκλου του Βουλευτή Αττικής του Κοµµουνιστικού Κόµµατος Ελ-
λάδας κ. Ιωάννη Γκιόκα προς τον Υπουργό Περιβάλλοντος και
Ενέργειας, σχετικά µε την «περιοχή Άγιος Ανδρέας, στη Νέα
Μάκρη Αττικής και τις παράνοµες διεκδικήσεις της Εκκλησίας»,
δεν θα συζητηθεί λόγω κωλύµατος του Υπουργού Περιβάλλον-
τος και Ενέργειας κ. Γεωργίου Σταθάκη και του Αναπληρωτή
Υπουργού κ. Σωκράτη Φάµελλου. Αιτία κυβερνητική αποστολή
στο εσωτερικό.

Η δεύτερη µε αριθµό 205/4-12-2018 επίκαιρη ερώτηση δεύτε-
ρου κύκλου του Βουλευτή Ηρακλείου της Δηµοκρατικής Συµπα-
ράταξης ΠΑΣΟΚ – ΔΗΜΑΡ κ. Βασιλείου Κεγκέρογλου προς τον
Υπουργό Οικονοµίας και Ανάπτυξης, µε θέµα: «Να παραταθεί ο
ν.3869/10 για την προστασία της α’ κατοικίας των υπερχρεωµέ-
νων νοικοκυριών», δεν θα συζητηθεί λόγω κωλύµατος του Υ-
πουργού Οικονοµίας και Ανάπτυξης κ. Ιωάννη Δραγασάκη. Αιτία:
ανειληµµένες υποχρεώσεις.

Η τέταρτη µε αριθµό 121/1-11-2018 επίκαιρη ερώτηση δεύτε-
ρου κύκλου του Βουλευτή Α’ Πειραιώς  του Λαϊκού Συνδέσµου –
Χρυσή Αυγή κ. Νικολάου Κούζηλου προς τον Υπουργό Παιδείας,
Έρευνας και Θρησκευµάτων, µε θέµα: «Μεικτή διεπιστηµονική
επιτροπή εµπειρογνωµόνων», δεν θα συζητηθεί.

Η πέµπτη µε αριθµό 74/16-10-2018 επίκαιρη ερώτηση δεύτε-
ρου κύκλου του Βουλευτή Α’ Πειραιώς  του Λαϊκού Συνδέσµου –
Χρυσή Αυγή κ.Νικολάου Κούζηλου προς τον Υπουργό Ναυτιλίας
και Νησιωτικής Πολιτικής, µε θέµα: «Ο σχεδιασµός για την ναυ-
τική εκπαίδευση», δεν θα συζητηθεί.

Η έκτη µε αριθµό 53/11-10-2018  επίκαιρη ερώτηση δεύτερου
κύκλου του Βουλευτή Α’ Πειραιώς του Λαϊκού Συνδέσµου -
Χρυσή Αυγή κ. Νικολάου Κούζηλου προς τον Υπουργό Ναυτιλίας
και Νησιωτικής Πολιτικής, µε θέµα: «Ενίσχυση του Λιµενικού Σώ-
µατος εν όψει θέσπισης ΑΟΖ και εξόρυξης υδρογονανθράκων
και φυσικού αερίου», δεν θα συζητηθεί.

Η έβδοµη µε αριθµό 20/3-10-2018 επίκαιρη ερώτηση δεύτε-
ρου κύκλου του Βουλευτή Α’ Πειραιώς του Λαϊκού Συνδέσµου -
Χρυσή Αυγή κ. Νικολάου Κούζηλου προς τον Υπουργό Ναυτιλίας
και Νησιωτικής Πολιτικής, µε θέµα: «Συνεχίζεται η τουρκική προ-
κλητικότητα στο Αιγαίο», δεν θα συζητηθεί.

Για όλα τα παραπάνω, υπάρχει και σχετική επιστολή από τη
Γραµµατεία της Κυβέρνησης.

Τέλος, έχω την τιµή να ανακοινώσω στο Σώµα ότι η εξεταστική
επιτροπή για τη διερεύνηση σκανδάλων στον χώρο της υγείας
κατά τα έτη 1997-2014 καταθέτει το πόρισµά της, το οποίο κα-
ταχωρίζεται στα Πρακτικά της σηµερινής συνεδρίασης.

(Στο σηµείο αυτό κατατίθεται το πόρισµα τη εξεταστικής επι-
τροπής για τη διερεύνηση σκανδάλων στον χώρο της υγείας
κατά τα έτη 1997-2014 το οποίο, λόγω µεγάλου όγκου, βρίσκεται
στο link: https://www.hellenicparliament.gr/UserFiles/510129c4-
d278-40e7-8009-e77fc230adef/τελικό%20Πόρισµα.pdf)

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Μάριος Γεωργιάδης): Κυρίες και κύριοι συ-
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νάδελφοι, δέχεστε στο σηµείο αυτό να λύσουµε τη συνεδρίαση;
ΟΛΟΙ ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Μάλιστα, µάλιστα.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Μάριος Γεωργιάδης): Με τη συναίνεση του

Σώµατος και ώρα 10.20’ λύεται η συνεδρίαση για την προσεχή

Δευτέρα 10 Δεκεµβρίου 2018 και ώρα 18.00’, µε αντικείµενο ερ-
γασιών του Σώµατος: κοινοβουλευτικό έλεγχο, συζήτηση επικαί-
ρων ερωτήσεων.

1646 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΟΛΟΜΕΛΕΙΑ)

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΟΙ ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΣ


